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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 9. juni 2020  kl.17.15. 
 
Afbud fra Pernille J. 
 
Elevrådet deltager ikke. 

 
1. Meddelelser: 

a. Formand 
- Ingen meddelelser 

 
b. Skoleleder 

- Ingen meddelelser 

 
c. /SFO 

Få udmeldelser pga. corona. 
-  Der er udmeldt 1 i SFO og 3 i klubben i coronaperioden. 
Status på Før- skole-gruppen 

- Gruppen har været inde i en god udvikling både socialt og mo-
denhedsmæssigt.  

 
d. Personale 

Jan informerede om lærergruppens tilgang og oplevelser med 
nødundervisningen – der har været en del positive erfaringer fra 
den anderledes struktur, som kan benyttes fremadrettet i under-
visningen. 
 

2. ”Corona skolen”, hvordan har det været/er det. 
- Hjemmeundervisning god opbakning fra alle både forældre, per-

sonale og eleverne.  
Enkelte familier kontaktede skolen, da de oplevede, at ansvaret 
for at eleverne fik lavet opgaverne blev  ” tørret ” af på forældre, 
der også skulle have tid til at arbejde hjemmefra. 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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Lærerne har også telefonisk kontakt til forældre i klassen, for at 
følge op på hvordan elever og forældre trives med den anderle-
des skoledag. 
 

- Nødundervisningen efter genåbningen. Børnene var hurtigt til at 
omstille sig i de nye rammer og strukturen. Der er mange posi-
tive erfaringer vi kan bruge fremadrettet ifm. udeskole og 2 læ-
rerordning. 

 
- Kristian er bekymret for at elevernes faglige udbytte har været 

for lille i nødundervisningsperioden, da der ikke har været kon-
takt nok mellem elever og lærer. 

 
- Vicki giver udtryk for, at hun har oplevet en meget udbytterig 

hjemmeundervisning. 
 

3. Skolens økonomi  
Stort underskud i vente ved udgangen at 2020, hvorfor det har været 
nødvendigt at reducere i lærertimeforbruget for skoleåret 20/21 
Underskuddet er fremkommet på 2 områder: 

-  flere ekskluderede børn i specialklasserne 
-  faldende elevtal på skolen. 

 
 

4. Ansøgning om nedsættelse af skoledagens længde (i lighed med sidste 
skoleår) 

- Bente orienterede om indholdet/begrundelsen i ansøgningerne 
om nedsættelse af undervisningstiden. 

- Bestyrelsen godkender ansøgningernes indhold. 
-  
- Ledelsen gennemgår kommende skema, som medfører at mor-

genbåndet ikke længere indgår som 15 minutters ekstra tid i før-
ste modul. 

- Spisepausen udvides med 5 minutter, så eleverne får 15 minutter 
til at spise i. 

- Ledelsens forslag til timefordelingsplan for kommende skoleår 
godkendes. 

 
5. Infostander ved købmandskrydset. (Peter) 

- infostanderen opstilles omkring 1 august. Skolen skal gerne mar-
kere opstillingen.  – gerne sammen med indvielsen af forgænger-
overgangen. 
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- Vicki går i tænkeboks med hensyn til, at eleverne deltager i et 
”lille” arrangement til indvielsen. 

 
6. Tillæg til kvalitetsrapporten. 

- Bestyrelsen godkender Lilleåskolens tillæg til kvalitetsrapporten. 
 

7. Inkluderende fællesskaber. 
- Det udsendte materiale blev debatteret.  

Der er i bestyrelsen både positive og negative holdninger til op-
lægget. Der er ligeledes en del uafklarede spørgsmål til, hvad der 
reelt set er af økonomi til at kunne gennemføre projektet på sko-
lerne.  
Bente udarbejder på grundlag af bestyrelsens behandling af 
ovennævnte en opsamling  

 
8. evt. 

- Afsked med Kristian Hansen og Michael Krogh der udtræder af skole-
bestyrelsen til sommerferien. 

 
 
 
 
 
 
 


